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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható a 77-es számú főút fejlesztésének 
tényleges kezdete? – másodszor" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2022. évi  országgyűlési  választásokat megelőzően Navracsics Tibor képviselőjelölt  visszatérő
választási  ígérete  volt  a  77-es  számú  fejlesztése.  (A vonatkozó  –  több  mint  bruttó  félmilliárd
forintnyi  közpénzt  felemésztő  –  tanulmányterv  szerint:  „A  77.  sz.  főút  négysávosítására
tanulmányterv  és  környezeti  hatásvizsgálati  dokumentáció  készítése,  valamint  környezetvédelmi
engedély megszerzése,  Veszprém-Nagyvázsony közötti  szakaszra kb.  16 km-en hosszon, 20 m-es
korona kialakítással, 2x2 sávos főúti paraméternek megfelelően. Nagyvázsony és Monostorapáti
között a 77. sz. főút 11,5 t fejlesztés tanulmánytervének elkészítése Nagyvázsony, Pula, Kapolcs és
Monostorapáti elkerülő szakaszokkal kb. 19 km-en.”)

Ez ügyben már  több mint  fél  esztendővel  ezelőtt  –  folyó  év  április  24-én  –  írásbeli  kérdéssel
fordultam Tisztelt Miniszter Úrhoz. A szaktárca nevében választ küldő helyettes államtitkár akkor a
következőket  foglalata  írásba:  „…  a  megvalósításról  a  gazdasági  helyzet  javulásával  a
rendelkezésre álló források tükrében fog a Kormány dönteni.”

Ennyi idő elteltével kérdezem tehát ismét Tisztelt Miniszter Urat, javult-e a gazdasági helyzet az
eltelt  időszakban annyira,  hogy Navracsics Tibor ezirányú választási  ígéretére jut  forrás? Mikor
kezdődik el végre a megvalósítás? Mikorra várható a nevezett fejlesztés megvalósítása?

Várom megtisztelő válaszát!

dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő

Jobbik-Konzervatívok


